



## BCS SUMMER LANGUAGE CAMP 2023

Founded in 1836, Bishop's College School is one of Canada's preeminent co-educational independent boarding schools. We are seeking experienced, self-motivated employees to work in our Summer School which runs from July 1, 2023 to July 29, 2023 including weekends and evenings. The following positions are available:

- Houseparents (male and female dorms)
- Monitors

Requirements:

- Experience working with children
- Pertinent college or university degree

Preference will be given to candidates with previous experience inherent to the opened positions and a demonstrated ability to meet the needs of a diverse clientele.

Resumes should be submitted to:

**Melissa Rowe**

Director of Summer Camps and Auxiliary Programs  
Directrice des camps d'été et des programmes auxiliaires  
Bishop's College School  
80 Moulton Hill Road  
Sherbrooke, Québec  
J1M 1Z8  
e-mail : [mrowe@bishopscollegeschool.com](mailto:mrowe@bishopscollegeschool.com)

*We regret that only applicants to be interviewed will be contacted.*



## Camp d'été de langues de BCS 2023

Fondée en 1836, Bishop's College School est l'un des plus importants pensionnats mixtes indépendants du Canada. Nous sommes à la recherche d'employés expérimentés et motivés pour travailler dans notre école d'été qui se déroule du 1er juillet 2023 au 29 juillet 2023, y compris les fins de semaine et les soirées. Les postes suivants sont à pourvoir :

- Houseparents (dortoirs hommes et femmes)
- Moniteurs

Exigences :

- Expérience de travail avec des enfants
- Diplôme universitaire ou collégial pertinent

La préférence sera donnée aux candidats ayant une expérience préalable inhérente aux postes ouverts et une capacité démontrée à répondre aux besoins d'une clientèle diversifiée.

Les CV doivent être soumis à :

**Melissa Rowe**

Director of Summer Camps and Auxiliary Programs

Directrice des camps d'été et des programmes auxiliaires

École Bishop's College

80, chemin Moulton Hill

Sherbrooke, Québec

J1M 1Z8

Courriel : [mrowe@bishopscollegeschool.com](mailto:mrowe@bishopscollegeschool.com)

Nous regrettons de ne pouvoir contacter que les candidats retenus pour un entretien.

Le masculin est utilisé sans aucune discrimination et dans le seul but d'alléger le texte.  
Seules les personnes retenues pour une entrevue seront contactées.